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Imię, nazwisko                                                                                                                                               Liczba punktów

LEGENDA:

	G – grać dalej
	J   – jeszcze raz
	R     – rzut rożny
	TAK / NIE

	B – rzut wolny bezpośredni
	S   – rzut sędziowski
	Z      – zakończenie
	+     – napomnienie

	P – rzut wolny pośredni
	Br – bramka
	Rb   – rzut od bramki
	++   – wykluczenie

	K – rzut karny
	W  – wrzut
	A, B, C, D, E – wpisz wszystkie poprawne warianty


3
	Lp.
	Pytanie
	Odpowiedź
	Ocena 
Komisji

	1.
	Czy w rozgrywkach, gdzie wymiany powrotne są dopuszczone przez regulamin rozgrywek, wolno ich dokonywać wyłącznie w przerwach w grze?
	TAK
	

	2.
	Czy „polityka trzech kroków” winna być stosowana również na zawodach Ligi Okręgowej, gdzie nie ma sędziów technicznych?
	TAK
	

	3.
	Przeziębiony trener, siedzący przez cały mecz na ławce rezerwowych, zdecydował, że w jego imieniu uwagi taktyczne swoim zawodnikom będzie głośno przekazywał masażysta stojący w strefie technicznej blisko linii bocznej. Czy sędzia na to zezwoli?
	TAK
	

	4.
	Czy zawodnik może być uznany za spalonego, gdy dostanie piłkę bezpośrednio 
z rzutu sędziowskiego?
	NIE
	

	5.
	Czy jeśli sędzia zarządzi powtórzenie rzutu karnego, musi wykonać go ten sam zawodnik?
	NIE
	

	6.
	Sędzia ukarał napomnieniem zawodnika, który rozmyślnie wykonał rzut wolny złego miejsca tylko po to, aby sędzia nakazał jego powtórzenie. Czy to prawidłowa decyzja sędziego?
	TAK
	

	7.
	Czy do przedmeczowych obowiązków sędziego należy omówienie zasad prowadzenia zawodów przez zespół sędziowski?
	TAK
	

	8.
	Czy sędzia może stosować korzyść w sytuacji, gdy zawodnik wykonał wrzut odrywając jedną ze stóp od podłoża, ale piłkę natychmiast przejęli przeciwnicy 
i rozwijają swój korzystny atak?
	NIE
	

	9.
	W czasie wykonywania rzutów z punktu karnego jedna z drużyn została zredukowana do mniej niż siedmiu zawodników. Czy sędzia z tego powodu zakończy zawody?
	NIE
	

	10
	Wykonawca rzutu karnego wykonał zwody taktyczne po dobiegnięciu do piłki. Czy swoje działanie w tej sytuacji sędzia uzależni od wyniku rzutu (tego, czy bramka zostanie zdobyta, czy nie)?
	NIE
	

	11
	Czy sędzia musi opisać w sprawozdaniu przyczynę opóźnionego rozpoczęcia meczu?
	TAK
	

	12
	Czy drużyna zawodnika używającego obelżywego języka wobec sędziego karana jest rzutem wolnym pośrednim?
	TAK
	

	13
	Czy wykonanie rzutu wolnego przed gwizdkiem (gdy był on wymagany) musi być ukarane napomnieniem?
	NIE
	

	14
	Na boisko wpadła druga piłka, ale nie wpływała na przebieg gry (była po drugiej stronie boiska). Widząc to na pole gry wkroczył jeden z rozgrzewających się zawodników rezerwowych i kopnął drugą piłkę z powrotem na bieżnię. Sędziowie widzieli to wszystko, ale powstrzymali się od interwencji. Czy postąpili słusznie?
	TAK
	

	15
	Czy obowiązek identyfikacji i odnotowania ukaranego zawodnika spoczywa na wszystkich członkach zespołu sędziowskiego?
	TAK
	

	16
	Wykonawca rzutu karnego kopnął piłkę do tyłu (podając do współpartnera, wbiegającego w pole karne). Co zrobi sędzia?
A. Podyktuje rzut wolny pośredni, bez względu na to, czy bramka jest zdobyta
B. Nakaże powtórzenie rzutu karnego, bez względu na okoliczności
C. Nakaże powtórzenie rzutu karnego, jeśli bramka została zdobyta
D. Ukarze wykonawcę rzutu napomnieniem
	A
	

	17
	Tuż po rozpoczęciu II połowy sędzia zauważył, że jeden z zawodników gospodarzy w przerwie założył granatowe podspodenki (jego zespół grał w jednolitych żółtych strojach). Jak w tych okolicznościach winien działać zespół sędziowski?
A. Sędzia usuwa zawodnika z pola gry dla poprawy ubioru
B. Przed powrotem na pole gry prawidłowość ubioru zawodnika sprawdza jeden z członków zespołu sędziowskiego
C. Decyzję o powrocie na pole gry zawodnika może podjąć tylko sędzia
D. Zawodnik może być wpuszczony ponownie na pole gry tylko w przerwie
E. Zawodnik zostaje ukarany napomnieniem
	A B C

lub

B C
	

	18
	Mierzenie czasu gry sędzia rozpoczyna od momentu…
A. …gwizdka na rozpoczęcie danej części gry
B. …dotknięcia piłki przez jakiegokolwiek zawodnika
C. …prawidłowego wprowadzenia piłki do gry
	C
	

	19
	W meczu drużyn U-9 zawodnik chcąc wycofać piłkę z rzutu rożnego do własnego bramkarza niefortunnie strzelił bramkę samobójczą. Piłka przelobowała bramkarza 
i nie została też dotknięta przez jakiegokolwiek innego zawodnika.
	R
	

	20
	Tuż po zakończeniu meczu, gdy sędziowie byli jeszcze na środku boiska, na pole gry wkroczyło dwóch wymienionych zawodników gości, którzy w czasie II połowy dostali żółte kartki. Jeden z nich pokazał sędziemu „okulary” i sarkastycznie bił brawo, a drugi pchnął go oburącz w plecy. Jakie decyzje podejmie sędzia?
	+  ++
++
	

	21
	Boczny obrońca dynamicznym wślizgiem wybił piłkę spod nóg napastnika, przerywając w ten sposób korzystną akcję przeciwników. Piłka z dużym impetem trafiła w głowę stojącego przy ławce rezerwowych trenera atakującej drużyny, który aż upadł na ziemię. Widząc to jeden z rezerwowych tej drużyny wkroczył na pole gry i opluł obrońcę. Jakie decyzje podejmie sędzia?
	W ++
	

	22
	W kole środkowym zawodnik zaatakował przeciwnika nierozważnym atakiem łokciem w plecy. Drużyna poszkodowanego w tym czasie prowadziła rozwijającą się korzystną akcję. Co zrobi sędzia?
	G +
	

	23
	Obrońca stojąc na linii bramkowej wykonał piękną bramkarską paradę i obronił groźny strzał przeciwników, odbijając piersią piłkę. Piłka pozostała w grze i wtedy, na linii pola bramkowego, złapał ją w ręce bramkarz. Co zdecyduje sędzia?
	G
	

	24
	Zawodnik wykonujący wrzut celowo rzucił piłką w przeciwnika, aby uzyskać prawo do ponownego nią zagrania. Jednak zdaniem sędziego zostało to wykonane w sposób nierozważny. Jakie decyzje podejmie sędzia?
	B +
	

	25
	Napastnik stojący na pozycji spalonej w polu karnym przeciwników w momencie zagrania w jego stronę piłki został uderzony ręką w głowę. Jakie decyzje podejmie sędzia, który widział to uderzenie i ocenił, że jego siła nie była minimalna?
	K ++
	

	26
	Obrońca osłaniał piłkę przed napastnikiem w taki sposób, że utrudniał jego poruszanie. Przy tym doszło do kontaktu między zawodnikami. Decyzja sędziego?
	B
	

	27
	Obrońca próbując wślizgiem wybić piłkę we własnym polu karnym, nieostrożnie podstawił nogę przeciwnikowi będącemu w korzystnej sytuacji do zdobycia gola. Co zdecyduje sędzia?
	K
	

	28
	Zawodnik wykonujący rozpoczęcie gry zrobił to uprzednio wkraczając na połowę przeciwnej drużyny. Decyzja sędziego?
	G
	

	29
	Zanim sędzia zdążył zareagować, wykonawca rzutu rożnego wznowił grę z piłki ustawionej wewnątrz boiska, 1 metr od chorągiewki rożnej. Co zrobi sędzia?
	G
	

	30
	Wykonawca rzutu wolnego po dobiegnięciu do piłki wykonał zwody taktyczne, po czym zdobył bramkę strzałem w inny róg niż spodziewał się bramkarz. Co zdecyduje sędzia?
	Br
	



                                                                                                                                                               Liczba punktów


